

Auto Magic

Professional Car Care®

EXTERIOR DETAILING

BC-2®

Premium Final Finish Leveling Wax



PRECAUTIONS ON BACK LABEL

No. 78

Container Intended for #78 BC-2 Only

No. 78 BC-2

BC-2® revives the original beauty to clearcoat and conventional paint finishes. It produces a long-lasting high gloss wax protection while removing fine scratches and other light paint imperfections. May be applied by hand, orbital buffer, or variable speed polisher. Works well with wool or foam pads. VOC compliant. **DIRECTIONS:** Shake well. For hand application, use a wax applicator in overlapping, circular motions. Allow to haze, then remove with a soft microfiber or terry towel. For machine application, apply to a small area and buff to desired shine. Remove excess with a soft, terry towel.

BC-2® ravive la beauté originale des revêtements transparents et des surfaces peintes classiques. Il produit une cire à haute brillance qui assure une protection durable tout en éliminant les rayures fines et les autres petites imperfections de la peinture. Peut être appliqué à la main ou à l'aide d'une polisseuse orbitale ou d'une polisseuse à vitesse variable. Efficace avec les tampons en laine ou en mousse. Conforme aux normes régissant les COV. **INSTRUCTIONS:** Bien agiter. Pour l'application à la main, utiliser un applicateur de cire en faisant des mouvements circulaires qui se chevauchent. Laisser sécher jusqu'à ce qu'un voile apparaisse, puis essuyer avec une serviette en tissu éponge douce. Pour l'application à la machine, appliquer sur une petite partie et polir, jusqu'à l'obtention de l'éclat désiré. Enlever l'excédent avec une serviette en tissu éponge douce.



DANGER - Suspected of damaging fertility or the unborn child. May be fatal if swallowed and enters airways. Flammable liquid and vapor. Obtain special instructions before use. Do not handle until all safety precautions have been read and understood. Use personal protective equipment as required. Keep away from heat/sparks/open flames/hot surfaces. No smoking. Keep container tightly closed. Ground/bond container and receiving equipment. Use explosion-proof electrical/ventilating/lighting/equipment. Use non-sparking tools. Take precautionary measures against static discharge. **FIRST AID:** IF exposed or concerned: Get medical advice/attention. IF ON SKIN (or hair): Remove/Take off immediately all contaminated clothing. Rinse skin with water/shower. IF SWALLOWED: Immediately call a POISON CENTER or doctor/physician. DO NOT induce vomiting. In case of fire: Use CO2, dry chemical, or foam to extinguish. Store locked up. Store in a well-ventilated place. Keep cool. Dispose of contents/container to an approved waste disposal plant. Toxic to aquatic life with long lasting effects. See Safety Data Sheet for additional information.

WARNING: Cancer - www.P65Warnings.ca.gov

DANGER - Susceptible de nuire à la fertilité ou au fœtus. Peut être mortel en cas d'ingestion et de pénétration dans les voies respiratoires. Liquide et vapeurs inflammables. Se procurer les instructions avant l'utilisation. Ne pas manipuler avant d'avoir lu et compris toutes les précautions de sécurité. Utiliser l'équipement de protection individuelle requis. Tenir à l'écart de la chaleur/des étincelles/des flammes nues/des surfaces chaudes. Ne pas fumer. Maintenir le récipient fermé de manière étanche. Mise à la terre/liaison équipotentielle du récipient et du matériel de réception. Utiliser du matériel électrique / de ventilation / d'éclairage antidéflagrant. Utiliser des outils ne produisant pas des étincelles. Prendre des mesures de précaution contre les décharges électrostatiques. **PREMIERS SOINS:** EN CAS d'exposition prouvée ou suspectée: consulter un médecin. EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU (ou les cheveux): enlever immédiatement les vêtements contaminés. Rincer à l'eau/se doucher. EN CAS D'INGESTION: appeler immédiatement un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin. NE PAS faire vomir. En cas d'incendie: Utiliser du CO2, une poudre extinctrice ou une mousse pour l'extinction. Garder sous clé. Stocker dans un endroit bien ventilé. Tenir au frais. Éliminer le contenu/récipient dans une usine d'élimination des déchets approuvée. Toxique pour les organismes aquatiques, entraîne des effets à long terme. Voir la fiche de sécurité pour plus d'information.

AVERTISSEMENT: Cancer - www.P65Warnings.ca.gov

Contains (CAS): Water (7732-18-5), Hydrotreated Naphtha, Heavy (Mineral Spirits, Stoddard Solvent) (64742-48-9), Kaolin (92704-41-1), Distillates (petroleum), hydrotreated light (64742-47-8), Butylated Hydroxytoluene (128-37-0), Dimethyl siloxane, trimethylsiloxy-terminated (63148-62-9), Oxidized polyethylene (68441-17-8), Oleamide DEA (93-83-4), Octamethylcyclotetrasiloxane (556-67-2). For more ingredient information visit www.automagic.com or call toll free 1-800-729-7600.

LIMITATION OF LIABILITY: Auto Magic® Distributors and/or ITW agents will not be liable for any loss or damage arising from this product, whether direct, indirect, special, incidental or consequential, regardless of the legal theory asserted, including warranty, contract, negligence or strict liability. Auto Magic® products should always be used as directed.

Auto Magic

Professional Car Care®

FOR PROFESSIONAL USE ONLY

Manufactured in USA of foreign and US components

Auto Magic is a trademark of ITW Evercoat
a division of Illinois Tool Works Inc.
6600 Cornell Road, Cincinnati, OH 45242, USA
513-489-7600 | AutoMagic.com

ITW Permatex Canada
a division of Illinois Tool Works Inc.
101-2360 Bristol Circle
Oakville, ON Canada L6H 6M5

13378AM-2 7.2020